

CANADIAN ANAESTHETISTS' SOCIETY ANNUAL MEETING
Edmonton, June 17-20, 1979

Call for Abstracts of Papers

Abstracts (six copies) should be sent to the undersigned before February 1, 1979, on forms available from the Secretary, Canadian Anaesthetists' Society, 178 St. George Street, Toronto, Ontario, M5R 2M7. The abstract should be less than 500 words in length. Figures and diagrams are not necessary. A clear description of the project or thesis is requested in a form sufficiently succinct to be sent to several independent referees. Co-authors of papers should be acknowledged.

Dr. Donald Dobson,
Department of Anaesthesia,
University of Alberta Hospital,
Edmonton, Alberta.

SOCIÉTÉ CANADIENNE DES ANESTHÉSISTES
REUNION ANNUELLE
Edmonton, 17-20 Juin, 1979

Sollicitation de travaux

Un résumé de moins de 500 mots (en six copies) sur les formules disponible au Secrétaire, Société Canadienne des Anesthésistes, 178 rue St-George, Toronto, Ontario M5R 2M7 d'une communication projetée doit parvenir au soussigné avant le premier février 1979. Il n'est pas nécessaire de fournir graphiques et figures mais le texte, clair et succinct, doit décrire le projet ou la thèse de façon assez précise pour être évalué par différents assesseurs. Les collaborateurs furent reconnu.

Dr. Donald Dobson,
Département d'Anesthésiologie,
Hôpital Universitaire d'Alberta,
Edmonton, Alberta.
T6G 2B7